



Environmental Impact Assessment Report.

2. The decision has been made by the Ministry on the following conditions:

2. في قرار صادر عن الوزارة على الشروط الآتية:

i. In the event the project activity has not commenced within one (1) year from the date of issue, or if the duration of this Environmental Decision Statement has not been extended, this Environmental Decision Statement shall be considered null and void. In order to extend the duration of this Environmental Decision Statement, the Proponent shall write to the Minister for an extension according to clause 14 of the Environmental Impact Assessment Regulation 2012.

i. في حال عدم بدء النشاط المشروع في غضون سنة واحدة (1) من تاريخ إصدار القرار، أو إذا لم يتم تمديد مدة هذا القرار البيئي، فإن هذا القرار البيئي يعتبر باطلاً وبغير أثر. ولتمديد مدة هذا القرار البيئي، يجب على المتقدم كتابة رسالة إلى الوزير لطلب تمديد المدة وفقاً للفقرة 14 من لائحة تقييم الأثر البيئي لسنة 2012.

ii. In the event the project activities have been delayed for more than one (1) year due to unforeseen circumstances, the Ministry shall have the discretion to extend the duration of the Environmental

ii. 1. في حال تأخر الأنشطة المشروع لأكثر من سنة واحدة (1) بسبب ظروف غير متوقعة، فإن الوزارة لها السلطة التقديرية لتمديد مدة هذا القرار البيئي.

Handwritten signature in blue ink.

2. في حال تأخر الأنشطة المشروع لأكثر من سنة واحدة (1) بسبب ظروف غير متوقعة، فإن الوزارة لها السلطة التقديرية لتمديد مدة هذا القرار البيئي.



ix. The date of expiry stated in this Environmental Decision Statement is the duration given to commence the project activities approved under this Environmental Decision Statement.

ix. تاريخ انتهاء الصلاحية المذكور في بيان القرار البيئي هو المدة الممنوحة لبدء أنشطة المشروع الموافق لهذا القرار البيئي.

x. Once the project activities have started, the Proponent must inform the Environmental Protection Agency, the date of commencement of project activities.

x. بمجرد بدء أنشطة المشروع، يجب على المدعي إبلاغ وكالة حماية البيئة، تاريخ بدء أنشطة المشروع.

Date of Issue: 18 th January 2022	تاريخ الإصدار: 18 من كانون الثاني 2022
Date of expiry: 18 th January 2023	تاريخ انتهاء الصلاحية: 18 من كانون الثاني 2023
Name: Mr. Ibrahim Naeem	الاسم: السيد إبراهيم نعيم
Designation: Director General	المنصب: مدير عام
Signature:	

